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Protokół Nr XIV/2025 

z XIV sesji dziewiątej kadencji Rady Gminy Karczmiska, 

która odbyła się 11 czerwca 2025 roku 

Obrady XIV sesji Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji rozpoczęto w dniu 11 

czerwca 2025 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karczmiska, ul. Centralna 17, 24-310 

Karczmiska o godz. 17:00, a zakończono o godz. 17:33 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Bartoś 

2. Jarosław Dobrzyński 

3. Marcin Jarosz 

4. Artur Karaś 

5. Krzysztof Karaś 

6. Renata Kłak 

7. Edyta Kubiś 

8. Katarzyna Lewandowska 

9. Joanna Nowak 

10. Elżbieta Popiołek 

11. Monika Rymarczyk 

12. Michał Walencik 

13. Agnieszka Wałachowska 

14. Justyna Wciseł 

15. Stanisław Włodek 

1. Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Walencik słowami: „Szanowni 

Państwo otwieram XIV sesję Rady Gminy dziewiątej kadencji zwołaną na dzień 11 czerwca 

2025 r.”. Powitał radnych z terenu Gminy Karczmiska, Zastępcę Wójta Gminy Panią Agnieszkę 

Mróz, Skarbnika Gminy Panią Katarzynę Sochę, Sekretarza Gminy Pana Waldemara Gogoła, 

obsługę prawną Pana Michała Banię, Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska Pana Zbigniewa Bochrę jak również informatyka Pana Łukasza Krzesińskiego i 

pracownika ds. obsługi Rady Gminy Panią Elżbietę Żółkiewską oraz Sołtysów i radnego 

powiatowego Pana Tadeusza Błachnię. 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad. 
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Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było zapoznanie z porządkiem obrad, 

poprosił o potwierdzenie quorum. Stwierdził, że na sali obrad obecnych było 15 radnych, więc 

obrady będą prawomocne i można podejmować uchwały. Powiedział, że porządek obrad został 

wysłany wraz z zaproszeniami pocztą jak również na urządzenia mobilne i radni mieli możliwość 

zapoznać się z nim, wiec teraz nie będzie go odczytywał. Zapytał, czy ma ktoś jakieś wnioski, 

bądź uwagi do zaproponowanego porządku obrad. Żadnych wniosków nie było, w związku z tym 

sam złożył wniosek o wprowadzenie dodatkowego punktu w brzmieniu „ Odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych” jako punkt 11 porządku obrad XIV sesji Rady Gminy 

Karczmiska dziewiątej kadencji. 

Michał Walencik zapytał, czy są jeszcze jakieś inne wnioski? Takich nie było, w związku z tym 

poprosił radnych o przegłosowanie proponowanej zmiany porządku obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: wprowadzenia dodatkowego punktu w brzmieniu „ Odpowiedzi 

na interpelacje i zapytania radnych” jako punkt 11 porządku obrad XIV sesji Rady Gminy 

Karczmiska dziewiątej kadencji, zgłoszony przez radnego Pana Michała Walencika 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika 

Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Michał Walencik stwierdził, że wniosek dotyczący wprowadzenia dodatkowego punktu w 

brzmieniu „ Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych” jako punkt 11 porządku obrad XIV 

sesji Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji, został przyjęty, po czym odczytał porządek 

obrad po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Karczmiska na lata 2025-2028 z perspektywą do roku 2032”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Karczmiska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

9. Przedstawienie zbiorczej informacji o petycjach rozpatrzonych przez Radę Gminy 

Karczmiska w 2024 roku. 

10. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 
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11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i komunikaty. 

13. Zamknięcie obrad. 

Michał Walencik jeszcze raz zapytał, czy ma ktoś jeszcze jakieś wnioski, bądź uwagi do 

zaproponowanego porządku obrad. Żadnych wniosków, ani uwag nie było, w związku z tym 

zamknął ten punkt obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było przyjęcie protokołu z XIII sesji 

Rady Gminy. Powiedział, że projekt protokołu jest zamieszczany na urządzeniach mobilnych i 

każdy radny ma obowiązek zapoznania się z nim za pomocą urządzenia mobilnego, bądź na 

stanowisku ds. obsługi Rady Gminy u Pani Eli, bo jest on tam dostępny do wglądu. Zapytał, czy 

ktoś z radnych ma uwagi do protokołu z XIII sesji Rady Gminy. Uwag nie było, w związku z 

powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z XIII sesji Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika 

Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Michał Walencik stwierdził, że protokół z XIII sesji Rady Gminy IX kadencji został przyjęty i 

zamknął ten punkt obrad. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były interpelacje i zapytania radnych. 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś interpelacje bądź zapytania oraz przypomniał, że należy je 

składać na piśmie do Przewodniczącego Rady Gminy za pośrednictwem biura rady. 

Edyta Kubiś zapytała, czy będą i w jakim terminie koszone pobocza na terenie gminy 

Karczmiska, bo trawa przy poboczach i przy tym pasie drogowym jest już tak wysoka, że to 

zagraża bezpieczeństwu w ruchu drogowym. 

Michał Walencik zapytał, czy gmina jest w stanie wystosować pismo do Urzędu 

Wojewódzkiego, żeby zrobili porządek przy drodze wojewódzkiej nr 824, bo trawa jest bardzo 

wysoka, a oprócz tego zakrzaczenia wchodzą w jezdnię, co stwarza zagrożenie dla ruchu 
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drogowego, a piesi nie mają gdzie uciec. Następnie zapytał, czy ma ktoś jeszcze jakieś zapytania, 

bądź interpelacje. Takich nie było, w związku z powyższym zamknął ten punkt obrad. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Karczmiska na lata 2025-2028 z perspektywą do roku 2032”. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Karczmiska na lata 2025 – 2028 z 

perspektywą do roku 2032”. Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska przed sesją i radni pozytywnie 

zaopiniowali ten projekt uchwały. Poprosił Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska Pana Zbigniewa Bochrę o krótkie przedstawienie projektu tej uchwały i 

uzasadnienia. 

Zbigniew Bochra powiedział, że obowiązek sporządzenia przyjmowanego programu wynika z art. 17 

ust. 1 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony środowiska (Dz. U. z 2025 r. poz. 647, z późn. 

zm.). Program opracowano w celu realizacji polityki ochrony środowiska.  

Dotychczas obowiązywał „Program Ochrony Środowiska dla Gminy Karczmiska na lata 2017-2020 z 

perspektywą do 2024 roku” przyjęty Uchwałą Nr XLIV/237/2018 Rady Gminy Karczmiska z dnia 22 

marca 2018 r. Nastąpiła potrzeba opracowania tego strategicznego dokumentu na kolejne lata, zgodnie z 

obecnie obowiązującymi dokumentami strategicznymi i operacyjnymi. 

Dla „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Karczmiska na lata 2025-2028 z perspektywą do 2032 

roku” uzyskano komplet niezbędnych opinii i uzgodnień.  

Zgodnie z art. 53, 57 i 58 ustawy z dnia 3 października 2008 roku o udostępnianiu informacji o 

środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania 

na środowisko (Dz. U. 2024, poz. 1112 ze zm.) Wójt Gminy Karczmiska wystąpił do właściwych 

organów tj. Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Lublinie oraz Państwowego Wojewódzkiego 

Inspektora Sanitarnego w Lublinie z wnioskiem o uzgodnienie zakresu i stopnia szczegółowości 

informacji wymaganych w prognozie oddziaływania na środowisko przedmiotowego dokumentu. Zakres i 

stopień szczegółowości informacji wymaganych w prognozie oddziaływania na środowisko został 

uzgodniony przez: 

1. Pismem Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Lublinie nr DNS NZ.7016.24.2025 z 

dnia 25 lutego 2025 roku. 

2. Pismem Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Lublinie nr WOOŚ.411.8.2025.ES z dnia 24 

lutego 2025 roku. 

Następnie opracowane dokumenty tj. „Program Ochrony Środowiska dla Gminy Karczmiska na lata 2025-

2028 z perspektywą do 2032 roku” wraz z prognozą oddziaływania na środowisko skierowano do 

opiniowania z wyżej wymienionymi organami, które przekazały swoje stanowiska: 

1. Państwowy Wojewódzki Inspektor Sanitarny w Lublinie pismem nr DNS-NZ.7016.63.2025 z dnia 23 

kwietnia 2025 roku. 

2. Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Lublinie pismem nr WOOŚ.410.104.2025.ES z dnia 7 

maja 2025 roku. 

Działając w oparciu o art. 17, ust. 2, pkt 3 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo Ochrony Środowiska 

(Dz. U. z 2025 r., poz. 647 ze zm.) Wójt Gminy Karczmiska wystąpił do Zarządu Powiatu o 
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zaopiniowanie Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Karczmiska na lata 2025-2028 z perspektywą 

do roku 2032”. Zarząd Powiatu w Opolu Lubelskim nie wydał opinii w terminie 30 dni od otrzymania 

wniosku, co oznacza zakończenie sprawy na zasadzie tzw. „milczącej zgody”.  

Wójt Gminy Karczmiska zgodnie z art. 39 ust. 1, ustawy z dnia 3 października 2008 roku o udostępnianiu 

informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach 

oddziaływania na środowisko w nawiązaniu do art. 17 ust. 1 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo 

ochrony środowiska (Dz. U. 2024, poz. 54 ze zm.) poinformował również o możliwościach zapoznania się 

z niezbędną dokumentacją sprawy i miejscu, w którym była ona wyłożona do wglądu, a także o sposobach 

składania uwag lub wniosków. Jednak w wyznaczonym terminie żadne uwagi i wnioski nie wpłynęły. W 

związku z powyższym podjęcie uchwały jest zasadne. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do uchwały. 

Pytań nie było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska 

dla Gminy Karczmiska na lata 2025-2028 z perspektywą do roku 2032”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika 

Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XIV/77/2025 w sprawie przyjęcia „Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Karczmiska na lata 2025 – 2028 z perspektywą do roku 

2032” została podjęta i zamknął ten punkt obrad. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Karczmiska. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Karczmiska. 

Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji 

Rady Gminy Karczmiska przed sesją i radni pozytywnie zaopiniowali ten projekt uchwały. 

Poprosił Zastępcę Wójta Gminy Panią Agnieszkę Mróz o krótkie przedstawienie projektu tej 

uchwały i uzasadnienia. 

Agnieszka Mróz powiedziała, że aktualizacja Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Karczmiska wynika z konieczności zmiany opisu przedsięwzięcia rewitalizacyjnego, tak aby 

przedsięwzięcie wpisało się w kryteria planowanego naboru na działania rewitalizacyjne 
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ogłoszone przez Urząd Marszałkowski. Zmiana gminnego programu rewitalizacji następuje w 

trybie, w jakim jest on uchwalany (art. 14 ust. 1, art. 23 ust. 1 ustawy o rewitalizacji). Zmiana ta 

będzie jedna i będzie dotyczyć treści zadania ujętego pod pozycją 9. Obecnie jest to rozbudowa 

stadionu sportowego w Karczmiskach Pierwszych, natomiast sam opis zadania nie jest o sporcie, 

a o kulturze i aktywizacji społecznej, w związku z czym chcemy dostosować zapis określający to 

zadanie w taki sposób, żeby to nam umożliwiło pozyskanie środków zewnętrznych w ramach 

Programu Fundusze Europejskie dla Lubelskiego na rewitalizację przestrzenie poza oczywiści 

boiskiem sportowym. Chodzi tu o rewitalizację budynku na Zagrzębie plus tej przestrzeni, która 

jest wokół budynku. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do uchwały. 

Pytań nie było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Karczmiska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika 

Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XIV/78/2025 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Karczmiska została podjęta 

i zamknął ten punkt obrad. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2025 Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska przed sesją i radni pozytywnie 

zaopiniowali ten projekt uchwały. Poprosił Skarbnika Gminy Panią Katarzynę Sochę o krótkie 

przedstawienie uchwały i uzasadnienia. 

Katarzyna Socha po krótce przedstawiła zmiany i uzasadnienie. Powiedziała, że w 

sporządzonym projekcie uchwały Rady Gminy Karczmiska w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2025 r. wprowadzone zostały następujące zmiany w zakresie dochodów i wydatków budżetu.  

Dochody budżetu: 

Dział 630 Turystyka 
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dochody bieżące (zwiększenie o kwotę 2 281,30 zł): 

 Zwiększa się dochody w kwocie 2 281,30 zł. na realizację zadania 312 pn. „Powrót do 

korzeni-tajemnice Grodziska w Chodliku” realizowanego w ramach MOF Opole 

Lubelskie. 

Dział 758 Różne rozliczenia  

dochody bieżące (zmniejszenie o kwotę 40 664,46 zł, zwiększenie o kwotę 34 885,96 zł): 

 Zwiększa się o 34 885,96 zł dochody z tytułu podatku Vat odzyskiwanego od inwestycji 

realizowanych przez Gminę. 

 Zmniejsza się plan dotacji celowej z budżetu państwa z tytułu zwrotu części wydatków 

bieżących poniesionych w ramach funduszu sołeckiego w 2024 r. o 40 664,46 zł. Zmiana 

spowodowana jest rozliczeniem wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego 

(kwota zmniejszenia dochodów stanowi różnicę między kwotą pierwotnie planowaną a 

kwotą faktycznie otrzymaną przez gminę). 

Dział 855 Rodzina  

dochody bieżące (zmniejszenie o kwotę 4 500,00 zł, zwiększenie o kwotę 28 000 zł): 

 Zmniejsza się w ramach realizacji zadań bieżących środki z Funduszu Pracy w kwocie 

4 500,00 zł na realizacje w ramach Resortowego programu „Aktywne place zabaw” 

przebudowy i wyposażenia placu zabaw w Żłobku. (-4 500,00zł + 4 500,00 zł). 

 Zwiększa się o 28 000,00 zł dochody z tytułu nienależnie pobranych świadczeń 

rodzinnych. 

Dział 630 Turystyka 

dochody inwestycyjne (zwiększenie o kwotę 57 032,45 zł): 

 Wprowadza się dochody w kwocie 57 032,45 zł. na realizację zadania 312 pn. „Powrót do 

korzeni-tajemnice Grodziska w Chodliku” realizowanego w ramach MOF Opole 

Lubelskie. 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa  

dochody inwestycyjne (zmniejszenie o kwotę 21 600,00 zł, zwiększenie o kwotę 21 600,00 zł): 

 Zmienia się klasyfikację budżetową środków w kwocie 21 600,00 zł na realizację w 

ramach ogłoszonego konkursu przez Lokalną Grupę Działania „Owocowy szlak” zadania 

pn „Modernizacja poprzez wymianę stolarki okiennej i drzwiowej w budynku 

użyteczności publicznej w Chodliku” (-21 600,00zł + 21 600,00 zł). 

Dział 758 Różne rozliczenia  

dochody inwestycyjne (zmniejszenie o kwotę 22 861,83 zł,): 

 Zmniejsza się plan dotacji celowej z budżetu państwa z tytułu zwrotu części wydatków 

inwestycyjnych poniesionych w ramach funduszu sołeckiego w 2024 r. o 22 861,83 zł. 

Zmiana spowodowana jest rozliczeniem wydatków wykonanych w ramach funduszu 

sołeckiego (kwota zmniejszenia dochodów stanowi różnicę między kwotą pierwotnie 

planowaną a kwotą faktycznie otrzymaną przez gminę). 

Dział 855 Rodzina  

dochody inwestycyjne (zwiększenie o kwotę 4 500,00 zł): 
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 Zwiększa się w ramach realizacji zadań inwestycyjnych środki z Funduszu Pracy w 

kwocie 4 500,00 zł na realizacje w ramach Resortowego programu „Aktywne place 

zabaw” przebudowy i wyposażenia placu zabaw w Żłobku. (-4 500,00zł + 4 500,00 zł). 

Dział 758 Różne rozliczenia  

dochody bieżące na zadania zlecone (zwiększenie o kwotę 7 010,46 zł): 

 Wprowadza się środki w kwocie 7 010,46 zł z tytułu refundacji za 2024 r. zadań 

wynikających z realizacji ustawy Prawo o aktach stanu cywilnego (zadań zleconych). 

Wydatki budżetu: 

Dział 630 Turystyka 

wydatki bieżące (zwiększenie o kwotę 2 683,88 zł): 

 Zwiększa się wydatki w kwocie 2 683,88 zł. na realizację zadania 312 pn. „Powrót do 

korzeni-tajemnice Grodziska w Chodliku” realizowanego w ramach MOF Opole 

Lubelskie. 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa  

wydatki inwestycyjne (zmniejszenie o kwotę 21 600,00 zł, zwiększenie o kwotę 56 600,00 zł): 

 Wprowadza się wydatki w kwocie 35 000,00 zł. na realizację zadania 271 pn 

„Modernizacja zdegradowanego budynku na terenie rekreacyjno-sportowym Zagrzęba w 

Karczmiskach Pierwszych wraz z zagospodarowaniem terenu na cele aktywizacji 

społeczności lokalnej”. 

 Zmienia się klasyfikację budżetową wydatków w kwocie 21 600,00 zł na realizację w 

ramach ogłoszonego konkursu przez Lokalną Grupę Działania „Owocowy szlak” zadania 

pn „Modernizacja poprzez wymianę stolarki okiennej i drzwiowej w budynku 

użyteczności publicznej w Chodliku” (-21 600,00zł + 21 600,00 zł). 

Dział 710 Działalność usługowa  

Wydatki bieżące (zmniejszenie o kwotę 1 500,00 zł, zwiększenie o kwotę 1 500,00 zł): 

 Zmienia się klasyfikację budżetową środków w kwocie 1 500,00 zł na aktualizację 

Gminnego Programu Rewitalizacji (-1 500,00zł + 1 500,00 zł). 

Dział 855 Rodzina  

wydatki bieżące (zmniejszenie o kwotę 34 500,00 zł, zwiększenie o kwotę 58 000,00 zł), 

wydatki inwestycyjne (zwiększenie o kwotę 4 500,00 zł): 

 Zmniejsza się wydatki bieżące w kwocie 4 500,00 zł oraz zwiększa wydatki inwestycyjne 

w kwocie 4 500,00 zł na realizację zadania „Aktywne place zabaw”, realizowanego w 

ramach programu resortowego. W ramach zadania zostanie przebudowany i doposażony 

plac zabaw przy Żłobku w Karczmiskach. 

 Zmienia się klasyfikację budżetową wydatków w kwocie 30 000,00 zł na realizację przez 

OPS świadczeń rodzinnych oraz wydatków z zakresu wspierania rodziny (-30 000,00zł + 

30 000,00 zł). 

 Zwiększa się o 28 000,00 zł wydatki na zwrot do LUW świadczeń rodzinnych nienależnie 

pobranych przez mieszkańców naszej gminy. 
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Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

wydatki bieżące (zmniejszenie o kwotę 1 000,00 zł, zwiększenie o kwotę 5 000,00 zł), 

wydatki inwestycyjne (zmniejszenie o kwotę 4 000,00 zł): 

 Zmiany w wydatkach dotyczą zmian dokonanych w ramach zadań realizowanych z 

funduszu sołeckiego przez sołectwo Karczmiska Drugie. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do uchwały. 

Pytań nie było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika 

Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XIV/79/2025 w sprawie zmian w budżecie gminy 

na rok 2025 została podjęta i zamknął ten punkt obrad. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie zmian 

wieloletniej prognozy finansowej. Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska przed sesją i radni pozytywnie 

zaopiniowali ten projekt uchwały. Poprosił Skarbnika Gminy Panią Katarzynę Sochę o krótkie 

przedstawienie uchwały i uzasadnienia. 

Katarzyna Socha po krótce przedstawiła zmiany i uzasadnienie. 

Zgodnie ze zmianami w budżecie na dzień 11 czerwca 2025 r., dokonano następujących zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Karczmiska: 
1. Dochody ogółem zwiększono o 111 651,88 zł, z czego dochody bieżące zwiększono o 72 981,26 

zł, a dochody majątkowe zwiększono o 38 670,62 zł. 
2. Wydatki ogółem zwiększono o 111 651,88 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono o 76 151,88 zł, 

a wydatki majątkowe zwiększono o 35 500,00 zł. 
3. Wynik budżetu nie uległ zmianie. 

Szczegółowe informacje na temat zmian w zakresie dochodów, wydatków i wyniku budżetu w roku 
budżetowym przedstawiono w tabeli poniżej. 

Zmiany w dochodach i wydatkach w 2025 roku 

Wyszczególnienie Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

Dochody ogółem 36 286 050,79 +111 651,88 36 397 702,67 
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Wyszczególnienie Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

Dochody bieżące 34 277 083,79 +72 981,26 34 350 065,05 

Dotacje bieżące 5 156 205,29 +10 095,30 5 166 300,59 

Pozostałe 6 279 953,50 +62 885,96 6 342 839,46 

Dochody majątkowe 2 008 967,00 +38 670,62 2 047 637,62 

Wydatki ogółem 36 699 011,37 +111 651,88 36 810 663,25 

Wydatki bieżące 32 057 335,45 +76 151,88 32 133 487,33 

Wynagrodzenia i 
pochodne 

16 976 110,06 +15 186,38 16 991 296,44 

Pozostałe wydatki 
bieżące 

14 061 225,39 +60 965,50 14 122 190,89 

Wydatki majątkowe 4 641 675,92 +35 500,00 4 677 175,92 

Źródło: opracowanie własne. 

W okresie prognozy WPF dokonano zmian w zakresie planowanych dochodów majątkowych. Zmiany 
przedstawiono w tabeli poniżej. 

Zmiany w dochodach majątkowych w okresie prognozy WPF 

Rok Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

2028 200 000,00 +100 000,00 300 000,00 

Źródło: opracowanie własne. 

W okresie prognozy WPF dokonano zmian w zakresie planowanych wydatków majątkowych. Zmiany 
przedstawiono w tabeli poniżej. 

Zmiany w wydatkach majątkowych w okresie prognozy WPF 

Rok Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

2028 1 470 048,00 +100 000,00 1 570 048,00 

Źródło: opracowanie własne. 

W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Karczmiska: 

1. Przychody ogółem w roku budżetowym nie uległy zmianie. 
2. Rozchody ogółem w roku budżetowym nie uległy zmianie. 

Od 2026 nie dokonywano zmian w zakresie planowanych przychodów. 

Od 2026 nie dokonywano zmian w zakresie planowanych rozchodów. 

W zakresie zawartych umów, rozchody Gminy Karczmiska zaplanowano zgodnie z harmonogramami. W 
tabeli poniżej spłatę ww. zobowiązań przedstawiono w kolumnie „Zobowiązanie historyczne”. 

Spłatę zobowiązania planowanego do zaciągnięcia ujęto w latach 2039-2039. W tabeli poniżej spłatę ww. 
zobowiązań przedstawiono w kolumnie „Zobowiązanie planowane”. 

Spłata zaciągniętych i planowanych zobowiązań Gminy Karczmiska 

Rok 
Zobowiązanie 

historyczne [zł] 
Zobowiązanie 
planowane [zł] 

Zobowiązania razem 
[zł] 

2025 750 000,00 0,00 750 000,00 

2026 820 000,00 0,00 820 000,00 

2027 830 000,00 0,00 830 000,00 

2028 830 000,00 0,00 830 000,00 

2029 890 000,00 0,00 890 000,00 

2030 945 000,00 0,00 945 000,00 
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Rok 
Zobowiązanie 

historyczne [zł] 
Zobowiązanie 
planowane [zł] 

Zobowiązania razem 
[zł] 

2031 945 000,00 0,00 945 000,00 

2032 970 000,00 0,00 970 000,00 

2033 1 050 000,00 0,00 1 050 000,00 

2034 1 100 000,00 0,00 1 100 000,00 

2035 1 150 000,00 0,00 1 150 000,00 

2036 1 200 000,00 0,00 1 200 000,00 

2037 1 300 000,00 0,00 1 300 000,00 

2038 1 300 000,00 0,00 1 300 000,00 

2039 700 000,00 500 000,00 1 200 000,00 

Źródło: Opracowanie własne. 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Karczmiska na lata 2025-2039 spowodowały 
modyfikacje w kształtowaniu się relacji z art. 243 ustawy o finansach publicznych. Szczegóły 
zaprezentowano w tabeli poniżej. 

Kształtowanie się relacji z art. 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych 

Rok 

Obsługa 
zadłużenia 
(fakt. i plan. 

po 
wyłączeniach) 

Maksymalna 
obsługa 

zadłużenia 
(wg planu po 
III kwartale) 

Zachowanie 
relacji z art. 

243 (w 
oparciu o plan 

po III 
kwartale) 

Maksymalna 
obsługa 

zadłużenia 
(wg 

wykonania) 

Zachowanie 
relacji z art. 

243 (w 
oparciu o 

wykonanie) 

2025 5,89% 7,85% TAK 8,90% TAK 

2026 5,61% 11,50% TAK 11,95% TAK 

2027 5,10% 10,89% TAK 11,33% TAK 

2028 4,61% 9,98% TAK 10,43% TAK 

2029 4,36% 9,20% TAK 9,64% TAK 

2030 4,14% 8,46% TAK 8,91% TAK 

2031 3,83% 8,93% TAK 9,38% TAK 

2032 3,71% 9,63% TAK 9,63% TAK 

2033 3,75% 9,15% TAK 9,15% TAK 

2034 3,69% 9,00% TAK 9,00% TAK 

2035 3,63% 8,92% TAK 8,92% TAK 

2036 3,56% 8,95% TAK 8,95% TAK 

2037 3,62% 9,02% TAK 9,02% TAK 

2038 3,42% 9,11% TAK 9,11% TAK 

2039 2,98% 9,24% TAK 9,24% TAK 

Źródło: Opracowanie własne. 

Dane w tabeli powyżej wskazują, że w całym okresie prognozy Gmina Karczmiska spełnia relację, o której 
mowa w art. 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych. Spełnienie dotyczy zarówno relacji obliczonej na 
podstawie planu na dzień 30.09.2024 r. jak i w oparciu o dane z wykonania budżetu. 

Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karczmiska obejmuje również zmiany w załączniku nr 2, 
które szczegółowo opisano poniżej. 

Do załącznika przedsięwzięć dodano następujące przedsięwzięcia: 

1. Zad. 314 - Unowocześnienie istniejącej bazy lokalowej i dydaktycznej w zakresie edukacji w 
Zespole Szkół w Karczmiskach. – zadanie bieżące, które ma być realizowane w latach 2025-
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2026. Łączne nakłady planowane na realizację zadania wynoszą 1 230,00 zł, w tym w 2025 r. ‒ 
1 230,00 zł. Limit zobowiązań dla zadania wynosi 0,00 zł. 

2. Zad. 312 -"Powrót do korzeni -Tajemnice Grodziska w Chodliku"  – zadanie bieżące, które ma być 
realizowane w latach 2025-2028. Łączne nakłady planowane na realizację zadania wynoszą 
288 109,73 zł, w tym w 2025 r. ‒ 3 913,88 zł. Limit zobowiązań dla zadania wynosi 286 879,73 zł. 
Jednostką realizującą jest Urząd Gminy Karczmiska. 

3. Zad. 312 -"Powrót do korzeni -Tajemnice Grodziska w Chodliku"  – zadanie majątkowe, które ma 
być realizowane w latach 2025-2028. Łączne nakłady planowane na realizację zadania wynoszą 
641 888,59 zł, w tym w 2025 r. ‒ 67 097,00 zł. Limit zobowiązań dla zadania wynosi 574 791,59 
zł. Jednostką realizującą jest Urząd Gminy Karczmiska. 

Dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć: 

1. W zakresie programów, projektów lub zadań związanych z programami realizowanymi z udziałem 
środków z UE: 

1) Zad. 314 - Unowocześnienie istniejącej bazy lokalowej i dydaktycznej w zakresie edukacji 
w Zespole Szkół w Karczmiskach. – zmiana w przedsięwzięciu (część majątkowa) 
obejmuje m.in.: 

a. zmniejszenie łącznych nakładów ogółem oraz limitu wydatków na realizację 
zadania w roku budżetowym o kwotę 1 230,00 zł. 

Zmiany wprowadzone w wykazie wieloletnich przedsięwzięć nie spowodowały zmiany horyzontu 
czasowego załącznika nr 2 WPF. 

Zmiany wprowadzone w wykazie wieloletnich przedsięwzięć wpłynęły na zmianę pozycji 10.1.1 i 10.1.2 
WPF, co przedstawiono w tabelach poniżej. 

Zmiany w wydatkach bieżących objętych limitem z art. 226 ust. 3 pkt 4 

Rok Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

2025 1 339 845,51 +5 143,88 1 344 989,39 

2026 702 470,81 +83 200,00 785 670,81 

2027 234 582,00 +19 600,00 254 182,00 

2028 56 000,00 +181 395,85 237 395,85 

Źródło: opracowanie własne. 

Zmiany w wydatkach majątkowych objętych limitem z art. 226 ust. 3 pkt 4 

Rok Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

2025 2 328 521,72 +65 867,00 2 394 388,72 

2026 4 160 228,10 - 4 160 228,10 

2027 0,00 +230 000,00 230 000,00 

2028 0,00 +344 791,59 344 791,59 

Źródło: opracowanie własne. 

Wartości wykazane w pozostałych pozycjach WPF, stanowią informacje uzupełniające względem pozycji 
opisanych powyżej. Zostały przedstawione w WPF zgodnie z obowiązującym stanem faktycznym, na 
podstawie zawartych umów i porozumień. 

Pełen zakres zmian obrazują załączniki nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do uchwały. 

Pytań nie było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika 

Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XIV/80/2025 w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej została podjęta i zamknął ten punkt obrad. 

9. Przedstawienie zbiorczej informacji o petycjach rozpatrzonych przez Radę Gminy 

Karczmiska w 2024 roku. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było przedstawienie zbiorczej informacji 

o petycjach rozpatrzonych przez Radę Gminy Karczmiska w 2024 roku i odczytał tą informację 

(zbiorcza informacja o petycjach stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Po odczytaniu 

informacji zapytał, czy ma ktoś jakieś pytanie odnośnie tych przedstawionych petycji. Pytań nie 

było, w związku z powyższym zamknął ten punkt obrad. 

10. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było sprawozdanie Wójta Gminy za 

okres międzysesyjny. Poprosił Zastępcę Wójta Gminy Panią Agnieszkę Mróz o przedstawienie 

tego sprawozdania. 

Agnieszka Mróz powiedziała, że w dniu 22.05.2025 r. nastąpiło otwarcie ofert na wykonanie 

zadania pn.:  „Modernizacja (przebudowa) drogi dojazdowej do gruntów rolnych ul. Owocowa o 

długości 998,0 m w m. Karczmiska Drugie, Karczmiska Pierwsze, gm. Karczmiska”. Wpłynęło 

11 ofert wszystkie spełniały warunki określone w zamówieniu. Z uwagi na duże rozbieżności 

cenowe byliśmy zobowiązani do wyjaśnienia rażąco niskiej ceny. Po otrzymaniu stosownych 

wyjaśnień wybrano P.P.H.U. RAFDAN Sp. z o. o która złożyła ofertę na kwotę 412 494,74 zł. 

(najwyższa oferta na kwotę 659 895,00 zł). Gmina na realizację zadania zamierzała przeznaczyć 

kwotę 833 870,46 zł – wartość kosztorysowa. Planowany termin podpisania umowy 12 czerwca 

2025 r. 

1 czerwca 2025 r. na stadionie w Wilkowie odbyły się zawody sportowo-pożarnicze 

Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych. Startowało w nich 25 drużyn z terenu powiatu opolskiego. 

Gminę Karczmiska reprezentowała Młodzieżowa Drużyna Pożarnicza działająca przy 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Karczmiskach. Zawodnicy dzielnie walczyli pokonując bieg 

sztafetowy oraz tor konkurencji rozwinięcia bojowego. Nagrody i pamiątkowe dyplomy 
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uczestnikom w imieniu Wójta Gminy Karczmiska Alicji Bełcik wręczył Sekretarz Gminy - 

Waldemar Gogół. 

Również 1 czerwca świętowaliśmy w Karczmiskach Dzień Dziecka. W karczmiskim parku 

odbyły się występy dzieci, animacje, konkursy i zabawy sportowe z nagrodami, były dmuchańce 

oraz stoiska przygotowane przez Gminną Bibliotekę i Dom Kultury w Karczmiskach, KGW „Bez 

Granic”, Żłobek w Karczmiskach, Wolontariat przy GBiDK w Karczmiskach czy GKS Bobry 

Karczmiska. W inauguracji Gminnego Dnia Dziecka w Karczmiskach wzięła również udział 

Agnieszka Mróz – zastępca Wójta Gminy Karczmiska, która złożyła życzenia wszystkim 

dzieciom i zachęcała wszystkich do wspólnej zabawy na świeżym powietrzu.  

11 czerwca 2025r w Urzędzie Wojewódzkim w Lublinie odbyło się uroczyste podpisanie umowy 

o przekazanie środków w ramach resortowego programu Aktywne Place Zabaw. Gmina 

Karczmiska po złożeniu wniosku otrzymała dofinansowanie w wysokości 20 500,00  zł (grant) 

na realizację zadania pt. „Przebudowa lub doposażenie istniejących, przynależnych do żłobków 

placów zabaw w Gminie Karczmiska” w Żłobku w Karczmiskach, Karczmiska Pierwsze, ul. 

Opolska 18. W ramach zadania zostanie opracowany plan zagospodarowania placu zabaw, 

zaopiniowany przez Konserwatora Zabytków w Lublinie  i stosowny wniosek zostanie złożony 

na roboty nie wymagające pozwolenia na budowę do Starostwa Powiatowego w Opolu 

Lubelskim. Następnie po dokonaniu wyboru Wykonawcy i  zdemontowaniu starego wyposażenie 

placu zabaw (10-letniego) w ramach otrzymanego dofinansowania zostanie zakupione nowe 

wyposażenie i urządzenia placu zabaw. Zadanie będzie realizowane w 2025 r.  

Szanowni Państwo Radni  Panie Przewodniczący Drodzy Mieszkańcy w sposób szczególny 

pragnę podziękować Panu Tadeuszowi Sobczakowi oraz firmie CEMAR Oddział Opole 

Lubelskie za przekazanie darowizny rzeczowej w postaci materiałów budowlanych tj. mieszanki 

cementowej oraz piachu. Powyższe materiały będą wykorzystane do wykonania opaski 

odwodnieniowej wokół budynku po byłej szkole w Słotwinach. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do 

przedstawionego sprawozdania. Pytań nie było, w związku z powyższym zamknął ten punkt 

obrad. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były odpowiedzi na interpelacje i 

zapytania radnych. Poprosił Wójta Gminy Panią Alicję Bełcik o udzielenie odpowiedzi. 

Agnieszka Mróz powiedziała, że koszenie poboczy zostało już zlecone Zakładowi Gospodarki 

Komunalnej i zaczął on już kosić sukcesywnie i kosi zgodnie ze zleceniami poszczególnych 

sołectw i to jest opłacane ze środków funduszu sołeckiego i w zależności od tego jak sołectwo 

zgłasza zapotrzebowanie, tak jest to realizowane. Natomiast co do wystąpienia do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich, to w piątek gmina kontaktowała się właśnie z tym zarządem i uzyskana została 
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taka informacja, że pobocza już są koszone, jednakże są koszone według kolejności kategorii 

dróg, w związku z tym należy poczekać, aż wykoszą ten odcinek. Oprócz tego zostało 

wystosowane zapewnienie, że w pierwszej kolejności będą koszone te odcinki gdzie są 

skrzyżowania, bo tam jest najbardziej niebezpiecznie. 

Lucyna Kobiałka powiedziała, że w tym roku te pobocza są za wąsko koszone, bo chyba tylko 

jakieś 80 cm, a w poprzednich latach profilowali razem z krzakami. 

Zofia Czarnecka powiedziała, że we wsi Uściąż strasznie grasują dziki i niszczą plantacje 

truskawek i w związku z tym przychodzą do niej mieszkańcy z prośbą, żeby jakoś w tym temacie 

zainterweniować 

Michał Walencik podziękował za udzielone odpowiedzi i zamknął ten punkt obrad. 

12. Wolne wnioski i komunikaty. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były wolne wnioski i komunikaty. 

Zapytał, czy ma ktoś może jakieś wnioski, bądź komunikaty. 

Krzysztof Karaś powiedział ,że w siedzibie Ochotniczej Straży Pożarnej w Karczmiskach 

Pierwszych będą wydawane paczki żywnościowe. Żywność będzie wydawana dla uprawnionych 

osób zakwalifikowanych przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Karczmiskach (treść ogłoszenia 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

Michał Kozieł powiedział, że dziękuje Sekretarzowi Gminy i Pani Wójt za postawienie znaków 

na ulicy Niwa, bo to na pewno poprawi bezpieczeństwo mieszkańców. Zapytał też, czy coś 

wiadomo odnośnie drzew na ulicy sadowej, bo tą sprawą zajmuje się Gmina Wilków. 

Waldemar Gogół powiedział, że pod koniec ubiegłego roku osoba, która jest właścicielem 

działki, która graniczy z drogą wystąpiła z wnioskiem o przeprowadzenie postępowania 

rozgraniczeniowego. Jako, że Gmina jest stroną w postępowaniu, to zwróciliśmy się do SKO o 

wyznaczenie organu i faktycznie tą sprawę prowadzi Gmina Wilków. Całkiem niedawno biegły 

geodeta był na pomiarach i przez naszą gminę te pomiary zostały zaakceptowane, a przez drugą 

stronę nie. Teraz czekamy na decyzję organu, który prowadzi postępowanie w tej sprawie. 

Michał Walencik zapytał ile to może trwać. 

Waldemar Gogół powiedział, że te postępowania trwają trochę szczególnie, że strona nie 

zaakceptowała pomiarów. takie sprawy trwają co najmniej pół roku i tutaj już ta sprawa jakieś 

pół roku, więc jest szansa, że zbliżamy się do końca, ale nie zapominajmy o jednym, że strona ma 

prawo do odwołania się od decyzji. 

Michał Walencik powiedział, że sesja absolutoryjna planowana jest na 30 czerwca 2025 roku w 

godzinach porannych, po czym zamknął ten punkt obrad. 

13. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Karczmiska Pan Michał Walencik stwierdził wyczerpanie 

porządku obrad, po czym zamknął XIV sesję Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji. 
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